
Zápis č.  06/2015 
z jednání místní komise ve čtvrti JAROŠOV konaného dne  11.06.2015 od 18:00 hodin  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Přítomni: J. Zapletal, D. Vlčková, V. Mikulková, J. Kolaja, R. Prchlík, J. Vydlák 
Omluven: J. Plášek, V. Nálepová, D. Jakšík 
Neomluvena: B. Jančíková 
Host:  Josef Močička 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Kontrola úkolů z minulého jednání  
3. Různé  
4. Závěr 

 
Ad 1)  
Jednání zahájil předseda komise pan Jan Zapletal, seznámil s programem jednání, který byl 
odsouhlasen. Na úvod přivítal hosta komise pana J.Močičku, bytem  Na Svárově č.p. 161 a 
předal mu slovo. 
 
P. Močička seznámil komisi se stále trvajícím problémem: Při přívalových deštích nestačí 
současný rošt odvádět naplaveniny z lokality v Trpínkách, voda se dostává přes silnici až 
k domu č.p. 161, a ohrožuje jeho majetek. Při každém tomto dešti p. Močička  musí provádět 
patřičné kroky (čištění kanalizační vpusti, odkrývání kanalizační vpusti), aby se tato 
naplavenina nedostala až k jeho domu. V loňském roce již bylo svoláno za tímto účelem 
jednání, avšak k dnešnímu dni nijak neřešeno. P. Močička navrhuje provedení takových 
opatření, která by zabránila této situaci, navrhuje vybudovat příčný odvodňovací žlab v místě 
za domem Glozových č.p. 50, na němž bude rošt – s odvodněním do kanalizace. 
 
MK se seznámila se situací. MK konstatuje, že problém při silnějším dešti opravdu 
existuje, že je ohrožen majetek soukromých osob. MK doporučuje vybudování 
příčného odvodňovacího žlabu podle návrhu p. Močičky. 
Požadavek na odbor ŽP 
 
Ad 2) 
Kontrola úkolů  
 
 
Odbor ŽP 
05/07/2014/MKJA 
V ulici „Stará cesta“ – před domem č. p. 485 – je třeba zabezpečit ořezání vzrostlé zeleně, 
která brání běžnému průchodu na chodníku. 
(členy MK bude prověřen stav provedené údržby) – úkol trvá 
 
SMM 
06/01/2015/MKJA 
Opěrná zeď na pozemku p. č. 855/19 na sídlišti Louky – majetek města. 
MK znovu žádá, aby byla opěrná zeď neprodleně zavedena do majetku města. Její stav 
je špatný, je nezbytné začít okamžitě s její opravou a provádět na ní běžnou údržbu – 
úkol trvá. 
 
pro Radu města 
07/01/2015/MKJA 
„MK doporučuje Radě města zvážit změnu způsobu provádění běžné údržby zeleně v místní 
části Jarošov. Navrhuje vypsání veřejné soutěže na úklid veřejného prostranství a údržbu 



zeleně (sečení trávy, ořez dřevin) tak, aby vybraná firma prováděla tyto činnosti průběžně 
celý kalendářní rok. Místní komise by dohlížela na plnění smlouvy. Současný způsob 
zadávání jednotlivých prací přes odbory města považujeme za nepružný. Občané velice 
citlivě reagují na drobné nedostatky v obci, což jsou přesně problémy s veřejnou zelení“. 
Odpověď: 
Pan radní Elfmark kontaktoval pana Žižku, nemá zájem o sečení pro město, je kapacitně pokrytý, 
nemá na to čas. Pan Klíma z Hratesu nám sdělil, že mimo rámec firmy nemohou nikoho zaměstnávat.  
Je potřeba zkvalitnit komunikaci mezi občany a firmou Hrates. 
MK bere na vědomí zprávu pana radního. Žádáme společnost Hrates, aby 
přepracovala svůj údržbový plán tak, aby nedocházelo ke kolizím (např. zametací vůz 
jezdí v místní části Jarošov vždy den před svozem odpadu). Zároveň upozorňujeme, 
že momentálně je zeleň na městských pozemcích přerostlá. 
 
Na příští jednání MK žádáme o účast p. radního Františka Elfarmka, DiS. 
 
 
01/05/2015/MKJA 
SO 
Podnět na provedení údržby v zadním traktu pivovaru souběžným s ulicí „Na Kopečku“ 
- dochází zde k degradaci omítek, které padají na přilehlý chodník – hrozí nebezpečí úrazu. 
Odpověď nedodána – úkol trvá 
 
MP 
02/05/2015/MKJA 
Žádáme o provádění preventivních kontrol lokality (ve večerních hodinách) mezi vjezdem do 
pivovaru a společnosti Grafiko (parcela č. 733/44) v majetku města – MK místo vnímá jako 
bezpečnostní riziko.  
Odpověď: 
Hlídkou MP provedena opakovaná kontrola místa, v jednom případě zjištěna přítomnost 
mladých lidí  13-15 let, tato skupinka se nedopouštěla žádného protiprávního jednání, 
nicméně tento prostor budeme sledovat dál a bude pod pravidelnou kontrolou.  
MK bere na vědomí 
 
ŽP 
Při dodržování zákazu pálení – požadavek občanů, aby pytle na bioodpad byly za 
přijatelnější cenu (nižší, než momentálně společnost Hrates nabízí). 
MK doporučuje, aby pytle na bioodpad bylo možné zakoupit i jinde, než v ulici Průmyslová. 
Navrhujeme například podatelnu Městského úřadu, nebo Městské informační centrum, nebo 
pobočku Knihovny BBB v Jarošově.  
Odpověď: 
Byl schválen prodej pytlů za nejnižší pořizovací cenu. Takto je to pro letošní rok nastaveno. 
Byl vydán informační leták o systému svozu a likvidace odpadů, kde je pro rok 2015 uvedeno 
kontaktní místo HRATES. Na základě tohoto podnětu se pro příští rok může rozšířit počet 
výdejních míst. Změny ale není možné dělat opakovaně během roku. 
MK bere na vědomí a současně s vyzvedáváním pytlů na recyklovaný odpad 
doporučuje, aby se v příštím roce našlo další nové výdajové místo (např. místní 
pobočka knihovny BBB). Vzhledem ke vzdálenosti Jarošova od centra města by se 
jednalo o významnou pomoc občanům Jarošova. 
 
Ad 4)   
Různé:  
 
Zástupcem MK byla předána informace o jednání ve věci úpravy sběrného místa u bytového 
domu č. p. 415, Markov. 
MK bere na vědomí 



 
Odbor školství a sportu 
MK na dnešním jednání projednala návrh na vybudování víceúčelového a multifunkčního 
hřiště na pozemku v majetku města p. č. 1142/5. 
 
Závěr – usnesení 
MK souhlasí s vybudováním víceúčelového hřiště v k. ú. Jarošov. Doporučuje však 
vybudovat hřiště pro děti u ZŠ Jarošov č. p. 200 na parcele 699 (je již zpracována 
studie využití tohoto území) s využitím soc. zařízení v ZŠ – jednak kvůli využití dětmi 
ze ZŠ, jednak kvůli možnosti zvýšení příjmů ZŠ z krátkodobých pronájmů. 
MK upozorňuje, že o novém víceúčelovém multifunkčním hřišti se zázemím (sprchy, 
WC apod.) se v minulosti hovořilo v souvislosti s lokalitou „Jaktáře“. Existuje i ideový 
záměr zpracovaný ing. arch. Holým.  
 
Nové úkoly 
 
Odbor ŽP 
01/06/2015/MKJA 
Provést údržbu a vyčištění sběrné šachty v křižovatce na ulici V Trpínkách – Svárov. 
 
02/06/2015/MKJA 
Žádáme o provedení údržby – sečení a  odstranění vzrostlých keřů na ulici  V Trpínkách – 
viz přiložená fotodokumentace. 
 
03/06/2015/MKJA 
Upozorňujeme na neutěšený stav na pozemku p. č. 736/2 – není prováděna údržba /sečení/ 
- kdo bude tuto situaci řešit.  Žádáme o provádění údržby /posečení/  a zařazení této lokality 
do údržbového plánu. 
 
 
Ad 5) Závěr 
MK ukončena v 19:40 hodin. 
Harmonogram jednání: 
 
Datum   Čas   Místo jednání 

03.09.2015  18:00  Hasičská zbrojnice 

08.10.2015  18:00 Hasičská zbrojnice 

12.11.2015  18:00  Hasičská zbrojnice 

10.12.2015  18:00 Hasičská zbrojnice 

 
Příloha 
fotodokumentace 
 
 
 
 
Zapsala:  Věra Mikulková                                          Ověřil:      Jan Zapletal 
http://www.mesto-uh.cz/Folders/23868-1-Mistni+komise+Jarosov.aspx 
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